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Skolebestyrelse for Damhusengens Skole 

 
Dagsorden for skolebestyrelsesmøde  

Dato: 29.10. 2018  
Tid: 16.30-19.00  
Sted: Dam 2’s konferencelokale  

 
Mødedeltagere: Kaj, Morten Petersen 
ny indskolingsleder (Morten P), Anders 
ny udskolingsleder, Morten Rostgård 
(Morten R), Peter, Ulrik, Else Marie, 
Lise, Thomas, Lisbeth 
 
 

 

 DAGSORDEN BEMÆRKNINGER 

Møde Kl. 16.30-19.00 

1. Godkendelse af referat fra sidste 
møde 16.30 
Godkendelse af dagsorden 
Valg af mødeleder og referent 

Ulrik leder mødet og Lisbeth tager referat 

2. Principper for vikardækning og tilsyn 
med vikarer 16.40 

Vi ser på vores nuværende principper, og ser på om de skal justeres. 
Kaj giver en redegørelse for hvordan der vikardækkes, og hvordan 
der føres tilsyn med vikarerne. 

- Princip medsendt som bilag 

 Referat 5 lærere er pt. langtidssygemeldt, der efterlyses en oversigt over 
udviklingen i fraværet, både langtids- og korttidssygdom, på skolen. 
Samt en opgørelse over vikardækning for de enkelte årgange.  
Gerne med en mulighed for at sammenligne med kommunens 
øvrige skoler og med mulighed for at følge udviklingen over tid.  
 
Vikarerne skal have adgang til relevant undervisningsmateriale. 
”Vikarmappen” 
Der er en oplevelse af at teamet omkring klasserne hjælper med at 
klæde vikarerne på til opgaven.  
Vikarerne får en introduktion når de bliver ansat (vikarfolderen), og 
der bliver løbende afholdt møder ca. hver 2.måned. 
Vikarerne skal skriftligt melde tilbage til den lærer, der er blevet 
dækket, og evaluere undervisningen.  
Det diskuteres om vikarerne skal melde tilbage til den relevante 
afdelingsleder. Kaj, Morten P. og Anders vender tilbage med et 
udkast til hvordan der kan føres tilsyn med vikardækningen.  
 
Morten P. foreslår at der bliver nedsat en arbejdsgruppe, som 
indsamler empiri blandt kontaktforældre og medarbejdere og 
arbejder med at kvalitetssikre vikardækningen. 
 
Tilføjes til princippet:  
Der kan være særlige hensyn til klasser, der skal til eksamen eller 
lign. som gør at vikardækning opprioriteres.  
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3. Byggeri – Lokalplansforslaget 17.10 Der er et lokalplansforslag sendt i høring, og der har været afholdt 
borgermøde. Desuden er der et projektforslag til drøftelse. Og vi 
har stadig en udstilling hængende, hvis man ikke nåede forbi åbent 
hus. Link til lokalplansforslag og høringsportal 

 Referat Peter og Thomas vil komme med et udkast til et høringssvar  
- P-pladser 
- Affaldshåndtering 
- Kiss and ride pladser 
- Cykelsti hele vejen rundt om skolen (Hirtshalsvej er ikke 

markeret som cykelsti), samt vende p-pladserne på 
Hirtshalsvej, da vejen bliver ensrettet (eller bakke ind i 
båsene) 

- Cykelsti på Hirtshalsvej 
- Standsningsforbud ad hele Hirtshalsvej (mod skolen) 
- Ensretning på Hirtshalsvej 
- Cyklister er udsatte på Klitmøllervej, da folk bakker ud af p-

pladserne, samt indkørslen til Lønstrupgård 
- Kiss and ride på Ålekistevej (nordgående retning)  

 
Thomas vil kontakte formanden i fritidsinstitutionens 
forældrebestyrelse, så høringssvarene kan koordineres. 

4. Kommunikation/information til 

forældre 17.40 

Gennemgang af principper vedtaget i 

skolebestyrelsen. 

Hvordan kan vi forberede kommunikationen til forældrene? Hvilke 
udfordringer opleves nu, og hvad kunne vi styrke i 
kommunikationen? 

- Princip medsendt som bilag 

 Referat Hvordan kan vi som skole blive bedre til at kommunikere? 
- Væsentligt at nyhedsbrevet kommer ud alle, uden stavefejl, 

og hvor det fremgår hvem der har skrevet hvad 
(elev/lærer/ledelse) 

- Liste med trivselsforældre skal opdateres 
- Else Marie kommer med et oplæg til hvordan vi kan blive 

mere tydelige i vores kommunikation 
- Den gode historie fra skolebestyrelsen med i nyhedsbrevet 

 

5. Udvikling af udskolingen 18.10 Hvordan skal vi udvikle vores udskoling. Fokuslinjer/fokusfag – hvad 
skal være målet. Indledende drøftelse og igangsættelse af proces, 
der også er i gang med personalet for skabe endnu mere læring og 
trivsel for vores elever. 

 Referat - Anders har været til møde med lærerne i udskolingen med 
fokus på læring, trivsel og overgang til 
uddannelsesinstitutioner 

- Vi vil gerne være en attraktiv skole – hvad kræver det?  
- Vigtigt at fortælle historien til forældrene 
- Lise har erfaringer fra Bellahøj Skole og Nørrefælled Skole 
- Anders har erfaringer fra Roskilde 
- Der skal skabes et udvalg med ledelse, forældremedlem og 

lærere og lærere, som kan arbejde med udviklingen af 
udskolingen 

- Man kan som bestyrelsesmedlem og suppleant melde sig til 
arbejdsgruppen 

- Der skal også være en kortsigtet plan for de elever som lige 
nu går i 7.-8. klasse 

https://blivhoert.kk.dk/hoering/damhusengens-skole-lokalplanforslag
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6.    Siden sidst og eventuelt 18.40 - Personalesituationen 
- Projektplan for byggeriet 

 

 Referat - Kaj, Susanne og Marlene har haft en hård tid indtil de nye 
medlemmer af ledelsen er blevet ansat.  

- Der har været længere svartid på mail end sædvanligt, man 
opfordres til at skrive igen, hvis man ikke får svar 

- Forældretilfredshedsundersøgelse aktiveres 30.10.2018 

7. Eventuelt 18.50 - Åbent forældremøde om byggeri. Kaj 
- EAT. Morten R. 
- Sikker trafik i vinterhalvåret 

8. Referat - Spørgsmål til Kaj, om eleverne for betaling for at være i 
EAT? Svar : Eleverne får ikke penge for at være i EAT 

 Punkt til næste møde:  

EAT 

Møde for forældre: 

(åben skolebestyrelsesmøde) 

Forslag om at slå møde om 

udskolingen og møde om byggeri 

sammen. 

 
 

 


